
Ringamåla Älgskötselområde 

 

 

Protokoll från styrelsemöte 9 januari 2018. 

 

Närvarande: Jesper Bengtsson, Bengt Olofsson, Nils-Erik Svensson, Kjell Berggren, Mikael 

Olsson, Alf Blåder, Arne Karlsson. 

 

§ 1.  Mötet öppnas. 

 

Jesper Bengtsson hälsade välkommen och öppnade mötet. 

 

§ 2. Åldersbestämning. 

 

 Göran Rudolfsson hade avsagt sig uppdraget att åldersbestämma skjutna älgar 

på grund av försämrad syn. 

 

 Alf Blåder utsågs att överta detta uppdrag. 

 

§ 3. Ekonomi.  

 

Nils-Erik Svensson rapporterade att vi har cirka 10 500 kr i kassan, varav 2 500 

är inbetalda fällavgifter, som ska vidare till länsstyrelsen. 

 

§ 4. Utebliven medlemsavgift. 

 

Jaktlag 1 har inte betalat medlemsavgift för år 2017. 

 

 Beslutades föreslå årsmötet följande: 

 

- Om jaktlag 1 inte betalar medlemsavgift för år 2017 och 2018 före älgjakten 

får laget ingen tilldelning av kalv denna säsong. 

- Om jaktlaget inte betalar medlemsavgift för 2017 och 2018 senast 2018-12-

31 utesluts det ur skötselområdet. 

 

§ 5.  Verksamhetsberättelse. 

 

 Ordförandes förslag till verksamhetsberättelse lästes och godkändes. 

 

 Verksamhetsberättelsen ska sändas till jaktlagen. 

. 

§6. Fastighetsförändringar. 

 

 Följande förändringar i jaktlagens områden har anmälts: 

 

- Lag 5: 51 ha övergår till lag 6. 

- Lag 6: Ökar med 89 ha. 

- Lag 17: Ökar med 61 ha. 

 

Detta innebär att skötselområdet ökar med 99 ha. 



 

  

  

  

. 

 

 

   

§ 7. Årsmötet 

 

Kallelse har utsänts till årsmötet den 25 januari klockan 1830 i Höga Böke. 

 

Beslutades att Nils-Erik Svensson svarar för inköp av fika till årsmötet och att 

styrelsen samlas klockan 1800 för att förbereda för mötet.  

 

§ 8. Mötet avslutades. 

 

 

Svängsta 2018-01-10 

 

 

Vid protokollet  Justeras 

 

 

Bengt Olofsson  Jesper Bengtsson 

 


